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ST - 0043/V/33/2009

Protokół Nr XXXIII/2009
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 28 maja 2009 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 r.
- w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Lokalnego Gminy Sitno na lata 2007 - 2015
- w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 
   stanowiących fundusz sołecki
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości
- w sprawie opłat za świadczenie usług opiekuńczych poza minimum programowym 
      w oddziałach przedszkolnych

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Juszczak Andrzej
4. Gazda Antoni
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward
15. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia obrad XXXIII Sesji  Rady Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata oraz Skarbnika Gminy 
Panią Jolantę Hryciuk.   
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 17³°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  informując 
jednocześnie o nowych zmianach w budżecie.
Pan Sekretarz poinformował, że zmiany budżetowe dotyczą wniosków składanych 
w  ramach  PROW.  Zmieniły  się  kosztorysy  inwestorskie  (ważne  przez  pół  roku) 
a  także  niektóre  zapisy  –  np.  przy  oczyszczalniach  przydomowych  stawka  VAT 
zmieniła się z 7 na 22 %. Generalnie został zmieniony Wieloletni Plan Inwestycyjny.
Brakuje środków własnych na I etap kanalizacji w Jarosławcu gdyż doliczono jeszcze 
odcinki  kanalizacji  do  granicy  posesji.  5  czerwca  2009  r.  mija  termin  składania 
wniosków. Będzie złożony projekt na kwotę ok. 3,5 mln zł ze środków zewnętrznych 
(przydomowe oczyszczalnie ścieków + modernizacja stacji wodociągowej w Sitnie 
+ kanalizacja Osiedla Jarosławiec).
Pan Leszek Kozak zapytał kiedy ruszy budowa oczyszczalni przydomowych.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że na razie będzie składany wniosek.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi odnośnie porządku obrad.
Państwo Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  porządek  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym. 

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn,  Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XXXIII/203/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sitno.
Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Pan Wójt poruszył temat środków na zapłatę za wykup dwóch działek z ANR 
(Jarosławiec  Zakład  Rolny  i  Horyszów  Polski).  Agencja  Nieruchomości 
Rolnych wyceniła te działki na kwoty – 32.950,-zł i 3.420,-zł natomiast biegły 
wycenił te działki na ok. 22.000,-zł i 1.500,-zł. Dlatego być może warto się 
zastanowić nad tym wykupem.
Pan Marek Szajnoga zapytał o jakie działki chodzi.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  przede  wszystkim  chodzi  o  działkę  w  Jarosławcu 
po prawej stronie świetlicy naprzeciw Zakładu Rolnego.
Pan Szajnoga zapytał po co gminie ta działka jest potrzebna.
Pan Sekretarz stwierdził, że można byłoby ją nabyć a następnie odsprzedać.
Pan Janusz Brzozowski zauważył, że ANR powinna gminie te działki oddać 
za darmo.
Pan  Sekretarz  zaproponował  pozostawienie  na  razie  zaplanowanej  kwoty 
na wykup tych działek i zastanowienie się co z tymi działkami zrobić. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są inne pytania do przedstawionych 
zmian w budżecie.
W związku z tym, że nikt  nie zadawał pytań Przewodniczący Rady Gminy 
zapytał kto jest za przyjęciem ww. uchwały.
Państwo Radni przyjęli Uchwałę w sprawie zmian w budżecie w głosowaniu 
jawnym przy 12 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.

2) Uchwała  Nr  XXXIII/204/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Lokalnego Gminy Sitno na lata 2007 
– 2015.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  ten  dokument  jest  wymagany  przy  składaniu 
wniosków w Urzędzie Marszałkowskim. Być może na następną sesję będzie 
już aktualizacja tej Strategii (po określeniu dokładnych środków).
Pan Janusz Brzozowski zwrócił uwagę, że w Strategii nie ma uwzględnionej 
budowy Orlika w Jarosławcu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że Orlik jest zapisany w planie opisowym. Natomiast 
w Strategii są tylko inwestycje na 2009 r.
Pan Brzozowski zauważył, że Strategia obejmuje lata 2007 – 2015 i nie ma 
żadnego zapisu nt. Orlika. Od marca b.r. leży w Gminie umowa w sprawie 
przekazania działki pod budowę Orlika ale nie ma komu tej umowy podpisać. 
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Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  Gmina  czeka  na  akceptację  wniosku  przez 
Ministerstwo.
Pan Brzozowski poinformował, że w umowie jest zapis, że jeżeli nie będzie 
budowy Orlika to Gmina tą działkę zwróci.
Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  lepiej  byłoby  gdyby  Gmina  tą  działkę  kupiła 
a mieszkańcy za te środki wybrukowaliby plac.    
Pan  Janusz  Brzozowski  zauważył,  że  Jarosławiec  leży  w  Gminie  Sitno. 
Autobusy gminne też zajeżdżają na ten parking. To jest plac wioskowy, który 
służy wszystkim. Wspólnota chce ten plac wydzierżawić Gminie. Mówi się, że 
wspólnota nie chce przekazać gruntu pod parking i boisko a to jest nieprawda. 
To Gmina nie chce wziąć tego gruntu.
Pan Sekretarz stwierdził, że Gmina nie może wybudować boiska nie na swoim 
gruncie. Obecnie jeszcze raz analizuje się tą umowę. Tylko trzeba poczekać 
na decyzję odnośnie Orlika.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  uwagę,  że  później  w  przypadku 
jakichkolwiek wątpliwości mogą być zarzuty pod adresem Gminy – podobnie 
jak teraz w przypadku działek na Osiedlu (pismo z Policji w załączeniu do 
protokołu).
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że była w ubiegłej kadencji taka sytuacja 
odnośnie działek Pana Tkaczyka i to chyba o te działki teraz chodzi.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zapytał  o  sprawę  inwestycji  na  działce  wspólnoty 
w Cześnikach.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  Gmina  nie  może  finansować  nieswoich  inwestycji 
i dlatego nie może się zgodzić na dzierżawę gruntów. Wysłuchano już dosyć 
uwag  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Plac  jest  własnością  wspólnoty. 
Podobnie  w  przypadku  Orlika  –  jak  będzie  dzierżawa  to  wniosek  będzie 
zakwestionowany.  Natomiast  odnośnie  Cześnik  to  w  chwili  obecnej 
są ograniczone możliwości prac ze względu na obszar chroniony Natura 2000.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał  jak się realizuje  inwestycje  w innych 
gminach, które w większości są objęte obszarem chronionym.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że określenie granic Natury 2000 nastąpi do września 
2009  r.  i  nie  jest  powiedziane,  że  w  Cześnikach  nie  będzie  realizowana 
inwestycja. To się wyjaśni tylko jest prośba o cierpliwość.
Pan  Janusz  Brzozowski  zwrócił  się  o  podjęcie  decyzji  w  sprawie 
wydzierżawienia  działki  od  wspólnoty.  Wspólnota  chce  przekazać  działkę 
gminie  z  tym,  że  jak  gmina  nie  wykona  tego  zadania  to  zwróci  grunt. 
Wspólnota chce mieć pewność, że ten bruk będzie wykonany. Umowa będzie 
podpisana u notariusza. Od marca projekt umowy leży w Gminie i czeka na 
podpisanie.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że 9 lutego wysłano pismo do Ministra z koncepcją 
boiska.  16  marca otrzymano odpowiedź –  pozytywną opinię  z  jednoczesną 
prośbą o szczegółowe informacje. Na początku maja przekazano odpowiedź do 
Ministerstwa i czekamy na ich pismo. 
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Będą trudności z pozwoleniem na budowę na gruntach dzierżawionych.
Pan Brzozowski zauważył, że Pani Długosz i Pani Kawalec nie miały żadnych 
trudności z pozwoleniem na budowę na gruntach dzierżawionych.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo w sprawie obszarów 
Natura 2000 (pismo w załączeniu).
Pan Bogdan Pawlicha zauważył, że ktoś słusznie powiedział, że chcą z Polski 
zrobić skansen.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  są  odpowiednie  procedury  określające  ustalanie 
obszarów chronionych.
Pan  Jerzy  Mazurek  poprosił  o  przedstawienie  zaplanowanego  obszaru 
chronionego.
W związku z powyższym poproszono Panią Agatę Grosmann o przedstawienie 
mapki z planowanymi obszarami chronionymi.
Pan Sekretarz zaproponował by przyjąć stanowisko, że Rada Gminy nie wnosi 
uwag pod warunkiem, że planowane obszary chronione nie będą blokowały 
inwestycji gminnych.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  są  uwagi  do  Strategii  Rozwoju 
Lokalnego.
W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag Przewodniczący zapytał kto jest za 
przyjęciem ww. Strategii.     
W głosowaniu  jawnym za  głosowało  9  Radnych,  przeciw –  0,  6  Radnych 
wstrzymało się od głosu.    

3) Uchwała  Nr  XXXIII/205/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w  sprawie  wyrażenia  zgody na  wyodrębnienie  w budżecie  gminy środków 
stanowiących fundusz sołecki.
Pan Wójt przedstawił ustawę regulującą funkcjonowanie funduszu sołeckiego.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  Rada  powinna  podjąć  taką 
uchwałę żeby nie blokować niższego szczebla samorządu. Dziwne że sołtysi 
nie są zainteresowani tym funduszem.
Pan Sekretarz zaproponował by przyjąć fundusz sołecki, gdyż byłoby bardzo 
niepopularne gdyby Rada do niego nie przystąpiła.
Pan Jerzy Mazurek poprosił o przedstawienie procedury ubiegania się o środki 
z funduszu sołeckiego.  
Pan Wójt wyjaśnił, że musi się odbyć zebranie min. 15 osób, które przyjmuje 
uchwałę  o  zadaniu  do  realizacji.  Następnie  składa  się  wniosek  do  gminy 
o ujęcie tego zadania w budżecie na następny rok.
Pan Janusz  Brzozowski  zapytał  czy w razie  gdyby sołtys nie  zorganizował 
zebrania, takie zebranie może zorganizować 15 mieszkańców.
Pan Wójt wyjaśnił, że tak – zebranie może zorganizować min. 15 pełnoletnich 
mieszkańców sołectwa.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
Uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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4) Uchwała  Nr  XXXIII/206/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

5) Uchwała  Nr  XXXIII/207/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w sprawie opłaty stałej za usługi świadczone przez oddziały przedszkolne przy 
Szkole Podstawowej w Jarosławcu.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  będzie  uruchomione  przedszkole  przy  Szkole 
Podstawowej w Jarosławcu. Będą mogły do niego uczęszczać dzieci w wieku 
od 3 do 6 lat. Żeby oddziały były otwarte przez 10 godzin potrzebna jest opłata 
ok. 100 zł miesięcznie od dziecka.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem ww. Uchwały.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

6) Uchwała  Nr  XXXIII/208/09  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  maja  2009  r. 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na dofinansowanie oraz formy 
zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania środków.
Pan Wójt wyjaśnił, że jest to weksel potrzebny do umowy na dofinansowanie 
sali gimnastycznej w Sitnie.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno Pan dr inż. Kajetan Protas:
Sprawozdanie w szczególności dotyczyło:

1. Funkcjonowania Gminnej Spółki Wodnej,
2. Realizacji inwestycji drogowych,
3. Budowy chodników,
4. Funkcjonowania OSP,
5. Funkcjonowania Gospodarstwa Pomocniczego,
6. Realizacji imprez kulturalno-sportowych,
7. Funkcjonowania oświaty,
8. Funkcjonowania  Urzędu  Gminy  (możliwość  nabycia  gruntu  przy  Urzędzie 

Gminy po P. Wałaszyku).

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan Antoni Gazda zapytał ile by kosztowało wykupienie gruntu po P. Wałaszyku.
Pan Wójt wyjaśnił, że ok. 200.000,-zł.
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Pan Bogdan Pawlicha zauważył, że może lepiej byłoby odkupić SKR.
Pan Wójt wyjaśnił, że koszt odkupu SKR to ok. 300 – 350 tysięcy złotych.
Pan Pawlicha zauważył, że jest to cena nierealna. Trzeba się wstrzymać i poczekać 
do następnego roku. Następnie Pan Pawlicha poruszył temat drogi powiatowej od P. 
Lipca do P. Wrotniaka – ten odcinek miał być realizowany. Trzeba zorganizować 
spotkanie ze Starostą Zamojskim. Miał być też położony asfalt na drodze w Kolonii 
Dolnej. Ponadto Pan Pawlicha zwrócił uwagę na przebudowę boiska, która trwa już 
od jesieni oraz na problem zagrzybienia ścian w Szkole w Cześnikach.
Pan  Wójt  stwierdził,  odnośnie  boiska,  że  dobrze  by  było,  żeby  chociaż  raz 
w miesiącu zagrać mecz na boisku w Sitnie.
Odnośnie Szkoły w Cześnikach – to strona północna jest już zabezpieczona, została 
tylko strona południowa.
Droga  Kolonia  Dolna  jest  zaplanowana  do  realizacji  w  następnym  roku  (4  cm. 
nawierzchnia asfaltowa).
Natomiast  odnośnie  dróg powiatowych – to  udało się  poprawić drogę  Rozdoły – 
Stanisławka a największym problemem jest droga Wolica – Bródek (4 km).
Pan Jerzy Mazurek zapytał kiedy będzie wyrównana droga w Karpiu za torem..
Ponadto  Pan  Mazurek  zapytał  o  sprawę  poprawy  chodnika  przy  kościele 
w Cześnikach oraz o przekopanie rowów na łąkach między Kolonią Górną a Dolną 
(przebranie ręczne nie rozwiąże problemu)  
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  odnośnie  chodnika,  że  gmina  dołożyła  jeszcze  8.000,-zł. 
Jeżeli  się  uda to  poprawi  się  też  odcinek koło P.  Lebiody.  Trzeba  zmobilizować 
Starostę, żeby położył chociaż kawałek asfaltu naprzeciw kościoła w Cześnikach.
Następnie Pan Sekretarz przedstawił informacje nt. zatrudniania w Urzędzie Gminy 
stażystów z terenu gminy.
Pan Lucjan Łuczyszn zaproponował przegłosowanie propozycji  zakupu działki od 
Pana Wałaszyka.
Pan Marek Szajnoga zapytał czy złożono wniosek na dofinansowanie budowy drogi 
w Jarosławcu. Ponadto Pan Szajnoga zapytał co ma zrobić wspólnota żeby ten plac 
został  wybrukowany,  gdyż  propozycja  sprzedaży  działki  przez  wspólnotę  jest 
śmieszna.  Sprawa  tego  placu  ciągnie  się  już  przez  3  lata,  podobnie  jak  sprawa 
wspólnoty w Cześnikach.
Pan Sekretarz  stwierdził,  że  gmina  może złożyć  tylko  jeden wniosek do PROW. 
W  następnym  naborze  będzie  składany  wniosek  Cześnik.  Natomiast  odnośnie 
Jarosławca – to lepiej gdyby to była własność gminy lub umowa dzierżawy na 25 lat.
Pan Janusz Brzozowski zapytał na kiedy ma ustalać u notariusza termin podpisania 
umowy na dzierżawę placu na 20 lat, żeby gmina mogła ten plac utwardzić.
Pan Sekretarz stwierdził,  że ta sprawa się  łączy z Orlikiem, gdyż do tego boiska 
trzeba będzie dojechać.
Pan Brzozowski  zauważył,  że  czy  będzie  Orlik  czy  nie  to  dojazd  do  szkoły  jest 
potrzebny. Jak nie będzie Orlika to ta działka zostanie wspólnocie.
Pan  Sekretarz  zaproponował,  by  zorganizować  spotkanie  Komisji  Rewizyjnej 
i Budżetowej i wspólnie na siebie wziąć pewne ustalenia.
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Pan Wójt dodał, że radca prawny ma uwagi odnośnie tego projektu umowy. Prawo 
nie zezwala inwestować gminie na terenie wspólnoty. To jest własność prywatna.
Pan Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  to  Wójt  i  Sekretarz  wystąpili  z  propozycją 
budowy  Orlika  a  teraz  mają  pretensje.  Na  zebraniu  mieszkańców  Jarosławca 
naobiecywano  budowę  Orlika  i  utwardzenie  parkingu.  Wspólnota  zapisze  aktem 
notarialnym tą działkę gminie z zastrzeżeniem, że będzie mogła z niej korzystać. 
Pan  Wójt  stwierdził,  że  nikt  niczego  mieszkańcom  nie  obiecywał.  Były  trzy 
propozycje  lokalizacji  Orlika,  żeby  rozwiązać  problem  rekreacji.  Obecnie  trzeba 
poczekać na stanowisko Ministerstwa odnośnie koncepcji budowy Orlika.
Pan Sekretarz  dodał,  że  potrzeba odpowiedniej  Uchwały Rady Gminy w sprawie 
przejęcia działki.
Pan Brzozowski wyjaśnił, że taka uchwała jest już od trzech lat. Z góry wiadomo, 
że gmina nie chce budować tego Orlika.
Pan  Sekretarz  zaproponował  spotkanie  wspólne  z  radcą  prawnym  przy  udziale 
Komisji Rewizyjnej i Budżetowej.
Pan Bogdan Pawlicha stwierdził, że w 2008 r. miał być składany wniosek na budowę 
GOK w Sitnie a w 2009 r. wniosek dotyczący Cześnik.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jak nie przejdzie wniosek dot. Sitna to w następnym roku 
będzie składany wniosek Cześnik.
Pan Pawlicha zapytał czy w takim razie w 2010 r. będzie składany wniosek Cześnik.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że tak – jak będzie ogłoszony nowy nabór wniosków.
Następnie Pan Antoni Gazda zaprosił zebranych na zawody strażackie w Kol. Sitno 
oraz zwrócił się o jeden transport tłucznia do wyrównania terenu przed zawodami.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  czy  złożono  wniosek  w  sprawie  dofinansowania 
budowy drogi w Jarosławcu.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  tą  drogę  zgłaszano  do  ZPORR  (Dz.  3.1  i  3.3)  i  do 
programu budowy dróg lokalnych („Schetynówka”)  ale  bez  rezultatu.  Dlatego za 
własne środki ułoży się 920 m. asfaltu.
Pan  Szajnoga  zwrócił  się  o  poprawę  przepustu  koło  Pana  Puchacza  oraz 
o przełożenie chodnika od tego przepustu.
Pan Janusz Brzozowski  stwierdził,  że trzeba byłoby poprawić wszystkie  chodniki 
przy drodze krajowej.
Pan Zygmunt Niedźwiedź zwrócił uwagę, że gdyby chodniki były solidnie ułożone to 
by  nie  było  takiego  problemu.  Trzeba  bardziej  zwracać  uwagę  na  jakość  prac 
budowlanych.
Pan  Andrzej  Juszczak  poprosił  o  podanie  numerów  działek,  które  mają  być 
wykupione od ANR.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi o działki Nr 1706/3 i Nr 1704.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o sprawę odpowiedzi na pismo dot. obszaru 
Natura 2000.
Pan  Wójt  zaproponował  podjęcie  szczegółowego  stanowiska  po  zapoznaniu  się 
z opinią fachowca. Natomiast w chwili obecnej należy wysłać odpowiedź, że Rada 
Gminy nie akceptuje tych rozwiązań jeżeli będą one utrudniały użytkowanie łąk.
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo mieszkańców Kornelówki 
w sprawie poszerzenia drogi (pismo w załączeniu).
Państwo Radni jednogłośnie w głosowaniu jawnym wyrazili zgodę na wykup pasa 
drogowego w celu poszerzenia ww. drogi.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo z Ośrodka Promocji w Sitnie 
w sprawie dodatkowych potrzeb finansowych (pismo w załączeniu).
Pan  Sekretarz  zaproponował  przekazanie  w  chwili  obecnej  kwoty  15.000,-zł 
na ww. potrzeby.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  w  głosowaniu  jawnym  przy 
12 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o podjęcie stanowiska w sprawie 
wykupu działki po Panu Wałaszyku.
Pan Ryszard Monastyrski zaproponował by na razie spróbować wynegocjować niższą 
cenę.
Pan  Sekretarz  zaproponował  wykonanie  w  pierwszej  kolejności  szacunku  tej 
nieruchomości.
Pan  Janusz  Brzozowski  zwrócił  się  z  prośbą  o  zwrócenie  uwagi  sołtysowi 
Jarosławca, żeby wykosił działkę wspólnotową, którą wcześniej sam uprawiał. Jeżeli 
sołtys nie będzie chciał to wspólnota tą działkę wykosi.

Ad. 8
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

       
         Protokół Nr XXXII/2009 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 
obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 
12 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.

Ad. 9
Zamknięcie obrad sesji

     Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 



Protokołował: 
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


